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§ 1
Mötet öppnas 

 Information och stöd gällande paddor och tekniken kl 12.00-13.00.
 Förmöte för rådets deltagare kl 13.00-14.00
 Sammanträde kl 14.00-15.00
 Rådet lyfter att tekniken har varit ett hinder och alla deltagarna har inte 

kunnat ta del av handlingarna inför mötet.
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§ 2
Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns.
Punkt 7 Balanslista hanteras till stor del i samband med punkt 5 Besök av 
enhetschef för fastighet och park, Magnus Rydevik. 
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§ 3
Val av justerare av dagens protokoll samt tid för justering 
Justerare är 

 Maria Innergård (ordförande)
 Tarek Abdellatif
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§ 4
Anmälan av protkoll från föregående möte 
HV 2020/146

Protokollet är godkänt men inte justerat på grund av tekniska hinder för digital 
signering. Protokollet ska tas med till nästa möte för att fysisk underskrift. 

Handlingar i ärendet
 257242 Protokoll 20200120
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§ 5
Besök av enhetschef för fastighet och park, Magnus 
Rydevik 

Sammanfattning av ärendet 
Enligt planering deltar enhetschef för fastighet och park Magnus Rydevik för att 
svara på deltagarnas frågor.

 Rampen på Hässelbytorg 20-22 
o Rampen är dålig då den sluttar och är nära trapporna. Det är 

svårt och obehagligt att ta sig in och ut med rullstol. I huset 
finns viktiga funktioner som vårdcentral, stadsdelsförvaltning, 
apotek. Alla ska kunna ta sig in och ut obehindrat.

o Magnus svarar att det är trafikkontoret som ansvarar för torget 
och fastighetsägaren för husväggen. I maj påbörjas en 
upprustning av hela torget för att det ska bli trevligare. Magnus 
har informerat trafikkontoret att i samband med detta behöver 
rampen åtgärdas och det är akut. Trafikkontoret har inte gett 
ett tydligt svar när det kommer att ske. Magnus ska återkomma 
med tidsplan för när det planeras att vara klart. Rådet 
understryker att det behöver åtgärdas snarast och kan inte 
vänta till hösten. 

 
 Upprustning av Hässelby torg

o Rådet undrar hur tillgängligheten kommer att vara under 
ombyggnationen av torget. Magnus svarar att trafikkontoret är 
skyldiga att säkerställa att det är full tillgänglighet under 
byggnationen.

o Rådet frågar hur dom kan påverka byggnationen. Magnus 
svarar att trafikkontoret har rutiner för att ta hänsyn till alla 
tillgänglighetsaspekter, vilket har gjorts tidigare. Det är nu för 
sent att komma in med ytterligare synpunkter. 

 
 Metallramper vid Corner och Direkten vid Hässelby torg

o Det finns höga höjder utan räcke där risk för att ramla ner finns. 
Magnus ska ta reda på vem som ansvarar för rampen och vart 
man ska vända sig med synpunkter. 

 
 Tillgänglighetsvandring

o Rådet önskar att göra en tillgänglighetsvandring där deras 
synpunkter noteras. Stadsdelsförvaltningen ska ansvara för att 
förmedla synpunkter vidare till rätt verksamhet. Fredrik 
Skoglund ser inga hinder för att detta ska kunna genomföras. 

 
 Hissen till Bibblerian Hässelby torg

o Dörren är vänsterhängd vilket gör att när man åker ut från 
hissen med rullstol är man nära trappan. Det är svårt och 
obehagligt. Problemet skulle lösas om hissdörren var 
högerhängd. Magnus ska framför synpunkten till FastPartner 
som ansvarar för hissen.

 
 Hissen hässelby torg 20-22 

o Önskemål att hissen förutom att meddela vilket våningsplan det 
är även meddelar vilka verksamheter som finns på 
våningsplanet såsom vårdcentral. Magnus tar med sig frågan till 
FastPartner som är ansvariga för hissen. 
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o Rådet undrar också hur någon som är döv eller döv synskadad 
ska hantera en situation om hissen fastnar. Hur ska den 
personen kunna kommunicera med larmcentral eller annan. 
Magnus tar med sig frågan till FastPartner som är ansvariga för 
hissen.

 
 Dålig eller utebliven återkoppling från tyck till-appen 

o Magnus svarar att medborgare ska få återkoppling. Dock 
kommer det in så många ärenden att det inte hinns med i den 
utsträckningen som det ska. 

o Deltagare har också skickat synpunkter direkt till tjänsteman på 
stadsdelsförvaltningen och inte fått återkoppling. Magnus ska 
prata med tjänstemannen och undersöka vad som har hänt.  

 
 Nedfällda träd ligger kvar, Hässelby villastad vid sccoutkårhuset i skogen. 

o Deltagare har skickat in bilder men det har varken åtgärdats 
eller kommit någon återkoppling. Magnus ska undersöka det.  
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§ 6
Inför stadsdelsnämndens kommande sammanträde 
Boendeplan funktionsnedsättning

 Rådet lyfter att i boendeplanen står det att det ska byggas tolv 
lägenheter i två servicebostäder samt sex lägenheter i en gruppbostad. 
Rådet understryker att tolv lägenheter är mycket. 

 Rådet lyfter också att det i Åkermyntan ska byggas ett LSS-boende med 
sex lägenheter. Rådet understryker att rekommendation är max fem 
lägenheter.

 Rådet understryker att det finns behov av särskilda boenden riktade till 
individer som är döva.

 Rådet undrar hur stadsdelsförvaltningen har resonerat kring detta?
 

 Fredrik Skoglund svarar att boendeplanen är upprättad tillsammans med 
övriga stadsdelsförvaltningar i region västerort där Rinkeby-Kista hade 
huvudansvaret att skriva planen. Fredrik ber att få återkomma med svar 
på frågorna till nästa råd då han även planerar att bjuda in lämpliga 
personer som har varit med och tagit fram boendeplanen. Fredrik svarar 
också att det är bra att vi tillsammans har denna dialog inför nästa års 
boendeplanering så att rådets expertis kan användas i planeringen. 

 
Granskning av detaljplan för Riddersvik

 Rådet noterar att enligt plan ska Riddersvik bli ett stort område med 
cirka 500-700 lägenheter. Rådet undrar hur tillgänglighet och 
funktionshinderfrågor har beaktas i planeringen? Har man till exempel 
planerat in gruppbostäder?

 Fredrik Skoglund svarar att byggnationen av Riddersvik planeras centralt 
i staden. Han har därför inte konkreta svar på hur detta har beaktas. 
Fredrik tar med sig frågan och återkommer. 
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§ 7
Rådets balanslista 
HV 2020/146

 De flesta punkter på balanslistan hanterades under punkt fem. 
 Genomgång av vilka punkter på balanslistan som ska markeras som klara 

och vilka som ska ligga öppna. Sekreterare uppdaterar balanslista.
 Ny punkt till balanslistan: Rådet önskar att tidigare förslag om att bjuda 

in representanter från apoteket ska återupptas. Rådet har synpunkter på 
tillgänglighet, både i bemötande och lokaler, i vissa apotek. Tarek 
Abdellatif ska maila kontaktuppgifter till apotekscheferna till rådets 
sekreterare Malin Lejonqvist. så att de bjuds in 

 Fredrik Skoglund: tillgänglighetsvandring läggs åter till balanslistan då 
den har fallit av listan. 

 Rådet och Fredrik Skoglund tror att balanslistan är en bra arbetsmetod 
för att fånga in och följa upp frågor så att inget försvinner. 

Handlingar i ärendet
 257243 Balanslista 2020
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§ 8
Information från stadsdelsförvaltningen 
Fredrik Skoglund har inget att informera.
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§ 9
Övriga frågor 

 Ordförande önskar att dagordningen ska finnas som papperskopia under 
mötet. Fredrik Skoglund svarar att det kan stadsdelsförvaltningen ordna. 

 Deltagare har haft tekniska hinder och har inför mötet inte kunnat läsa 
handlingarna digitalt. Efter dagens genomgång av tekniken verkar 
problemen vara lösta.

 Några passerkort har slutat att fungera. Fredrik Skoglund tar med sig det 
till nämndsekreterare Malin Lejonqvist.

 Rådet önskar att Malin Lejonqvist så snart som möjligt mailar ut inbjudan 
till nästa möte till alla deltagare.

 Birgitta Lindén framförde på sammanträdet att hon avgår och ska be 
ordförande för synskadades riksförbund som bor i Hässelby att 
undersöka möjligheten att ta över hennes stol i rådet. Birgitta uppger att 
skälet är att hon ofta bor på Värmdö vilket utgör hinder för henne att 
delta på möten. 
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§ 10
Nästa möte 

Sammanfattning av ärendet 
Nästa möte kommer att äga rum den 6 april kl 14.00 i lokal 
Tumultet.
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§ 11
Mötet avslutas 

Sammanfattning av ärendet 
Mötet avslutas kl 15.00.
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